
Årsberetning for Skjebergrittet.  
 
Det ble lagt en plan for å få gjennomført Skjebergrittet den 22 juni 2019.  
Det var laber pågang med påmelding fram til mai, men tok seg noe opp den siste uken før rittet 
skulle avvikles. Ca  1 uke før rittet valgte klubben å avlyse rittet, da det kun var litt over 20 
påmeldte. 
 
Fremtiden for Skjebergrittet. 
Desember 2019  kom forslag om å prøve å få rittet innlemmet i HA karusellen. Klubben tok 
kontakt med Halden CK for å høre med muligheten for det. Rittkomiteen for HA karusellen var 
positiv til dette, og klubben har gått videre videre med å tilrettelegge for dette.  


